
PROTOKÓŁ

z Walnego Zebrania Sprawozdawczego

PZHGP Oddziału 072 RUMIA-REDA dnia 22.02.2025

Porządek zebrania:

1. Powitanie.

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku zebrania.

3. Wybór przewodniczącego.

4. Wybór protokolanta zebrania.

5. Wybór Komisji Mandatowej – 3 osoby.

6. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków – 3 osoby.

7. Stwierdzenie ważności zebrania – protokół Komisji Mandatowej.

8. Odczytanie protokołu z ostatniego zebrania i sprawozdania  Sekretarza Oddziału.

9. Sprawozdanie Prezesa Zarządu Oddziału .

10. Sprawozdanie Wiceprezesa ds. organizacji lotów i ds. gospodarczych

11. Sprawozdanie Wiceprezesa ds. finansowych

12. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej.

13. Sprawozdanie Komisji Dyscyplinarnej.

14. Dyskusja nad sprawozdaniami.

15. Zgłoszenie  przez  przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  wniosku  o  udzielenie

absolutorium za rok 2024.

16. Podanie do wiadomości członkom, zgodnie ze statutem Rozdz. XIV § 56 pkt. 9 planu

lotów oraz obowiązujących mistrzostw na sezon 2025.

17. Przedstawienie  proponowanego  preliminarza  budżetowego  na  rok  2025,  dyskusja  

i  zatwierdzenie.

18. Wybór Oddziałowej Komisji Lotowej i Zegarowej.

19. Przyjęcie uchwał i wniosków – głosowanie.

20. Dyskusja i wolne wnioski.

21. Zakończenie zebrania.
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Część opisowa zebrania:

Ad. 1, 2, 3 i 4
Zebranie rozpoczął  Prezes Oddziału Kol.  Karol Wagner hasłem „Dobry Lot”. Powitał wszystkich
członków,  a  następnie  przedstawił  porządek  zebrania  oraz  zaproponował.  Kol.  Szymański
zaproponował aby  kol.  Karol  Wagner  został  Przewodniczącym Zebrania,  a  Kol.  Gizela  Wagner
protokolantem. Zamkniecie listy
Porządek zebrania i obie kandydatury zostały w głosowaniu jawnym przez zebranych jednogłośnie
przyjęte.  

Ad. 5 i 6
Do Komisji Mandatowej podano z sali n/w kandydatury:

1) Tomasz Piątek - Przewodniczący Komisji ,
2) Dariusz Sonnberg - Członek Komisji,
3) Robert Brandt - Członek Komisji,

Do Komisji Wniosków zgłoszono z sali n/w  kandydatury:
1) Zygmunt Szymański - Przewodniczący Komisji ,
2) Robert Łukasik - Członek Komisji,
3) Marek Grzenkowicz - Członek Komisji,

Zebrani  członkowie  jednomyślnie  zatwierdzili  w/w  kandydatury  do  Komisji:  Mandatowej  i
Wniosków. 

Ad. 7
Komisja Mandatowa po sprawdzeniu listy obecności poinformowała, że w zebraniu na 67 członków
uczestniczy 34. Wobec powyższego Walne Zebranie Sprawozdawcze PZHGP Oddziału 072 Rumia-
Reda jest prawomocne do przeprowadzenia zebrania i podejmowania uchwał (dokument załączony
do protokołu).

Ad. 8
Odczytano  protokół  z  ostatniego  zebrania  sprawozdawczego  oddziału,  które  odbyło  się
16.02.2024, a także sprawozdanie Sekretarza Oddziału 072 za rok 2024 (dokument załączony do
protokołu).

Ad. 9
Przedstawienie  sprawozdania  z  działalności  Zarządu przez Kol.  Karola  Wagnera.  Opisał  krótko
swoje działania, plany i podsumował oczekiwania (dokument załączony do protokołu).

Ad. 10 

Kol. Dawid Labudda i Zdzisław Lademann zaprezentowali krótko swoje sprawozdania (dokumenty
zał.  do  protokołu).  Z  racji  na  fakt,  że  nie  było  żadnych  komplikacji  w  ich  działalności  obaj
wiceprezesi wykazali zadowolenie i pozytywne podsumowania swoich działań.

Ad.11
Przedstawienie  sprawozdania  z  działalności  finansowej  oddziału  przez  Wiceprezesa  ds.
finansowych Kol. Stanisława Pionka. Kol. Stanisław Pionk objaśnił rozliczenia i zakomunikował że
saldo na 2025 to ponad 9300 złotych. (dokument załączony do protokołu).

Ad. 12
Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej przez przewodniczącego Kol. Jacka Bissa
(dokument załączony do protokołu).
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Ad. 13
Przewodniczący komisji  dyscyplinarnej Kol. Marek Grzenkowicz zadeklarował, że w ub. roku nie
wpłynął żaden wniosek do komisji dyscyplinarnej, co spotkało się z entuzjazmem sali.

Ad. 14
Koledzy hodowcy z akceptacją przyjęli raporty członków Zarządu z roku ubiegłego, tym samym nie
było  dyskusji  nad  sprawozdaniami.  Następnie,  Kol.  Zdzisław  Lademann  postawił  wniosek  o
zakończenie dyskusji nad sprawozdaniami, który został jednogłośnie przyjęty. 

Ad. 15
Po zakończeniu dyskusji nad sprawozdaniami przewodniczący Komisji Rewizyjnej postawił wniosek
o udzielenie absolutorium Zarządowi Oddziału. Odbyło się głosowanie jawne, którego wynik był
następujący:
      
„Za” głosowało 34  członków 
0  było „przeciw” 
0  „wstrzymało się”. 

Tym samym absolutorium za rok 2024 zostało udzielone.

Ad. 16
Kol. Karol Wagner, podał do wiadomości plan lotów gołębi dorosłych i młodych i obowiązujące
mistrzostwa na sezon  2025.  Kol.  Karol  Wagner  zadeklarował,  że nastąpiło  podpisanie  Rejonu
Lotowego z Oddziałami 076 Wejherowo i 0501 Lębork Miasto. Poinformował również, że z racji na
fakt małej ilości gołębi w naszym Oddziale uzgodniono wstępnie z Oddziałem 076 zabieranie gołębi
z 2 sekcji tego Oddziału na loty „500”. 
Obecni na zabraniu hodowcy przyjęli z akceptacją przedstawione plany lotów. Kol. Tomasz Piątek
dopytał o kwestię odjazdów kabiny przy uwzględnieniu opcji  zabierania 2 sekcji  z  Wejherowo.
Prezes Oddziału 072 Rumia-Reda odpowiedział, że obie Sekcje Wejherowo zadeklarowały, że będą
przygotowane już wcześniej,tak aby kabina nie czekała, a hodowcy z Oddziału 072 nie musieli
koszować dużo wcześniej..

Prezes Oddziału 072 zaproponował, aby Mistrzostwa Oddziału pozostały tak jak w zeszłym roku.
Kol.  Romuald Bujak zapytał,  czy plan lotów pokrywa się  z  Regulaminem Lotowym i  udzielono
twierdzącej odpowiedzi. 
Kol. Robert Brandt zapytał o dostępność list w kat. A w lotach gołębi młodych. Wyjaśniono, że aby
otrzymać wyniki w kat. A, trzeba je najpierw złożyć. 

Ad. 17
Preliminarz na rok 2025 przedstawił Prezes Oddziału kol. Karol Wagner .
(dokument załączony do protokołu). 

Z racji na fakt, że nie było pytań w tym zakresie, Kol. Zdzisław Lademann postawił wniosek o
zakończenie  dyskusji.  Odbyło  się  głosowanie  jawne  nad  preliminarzem,  którego  wynik  był
następujący:
      
„Za” głosowało 34  członków 
0  było „przeciw” 
0  „wstrzymało się”. 

Tym samym, zaproponowany preliminarz został przyjęty.
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Ad. 18
Do Oddziałowej Komisji Lotowej zaproponowano następujące kandydatury:

1) Dawid Labudda - Przewodniczący
2) Marek Grzenkowicz
3) Mirosław Filipkowski
4) Eugeniusz Labuda

Postawiono wniosek o zamknięcie listy, a skład Komisji został przyjęty jednogłośnie.

Do Oddziałowej Komisji Zegarowej zaproponowano następujące osoby: 
1) Romuald Bujak- Przewodniczący
2) Zygmunt Szymański
3) Zdzisław Lademann
4) Dariusz Sonnberg

Postawiono wniosek o zamknięcie listy. Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie.               

Ad. 19
Przewodniczący  Komisji  Uchwał  i  Wniosków  Kol.  Zygmunt  Szymański przedstawił  zgłoszone
podczas zebrania wnioski:

1. Kol. Karol Wagner zawnioskował, aby utrzymać Mistrzostwa z zeszłego roku

ZA-34
PRZECIW-0
WSTRZYMAŁO SIĘ-0

Tym samym wniosek został przyjęty.

Ad. 20
W dyskusji głos zabrali:

Kol.  Robert  Brandt  zawnioskował,  aby  już  nie  było  odwoływania  lotów.  Prezes  Oddziału
poinformował, że na ostatnim zebraniu Zarządu Oddziału zdecydowano o nieodwoływaniu żadnych
lotów, tym samym wniosek został przyjęty i pozytywnie rozpatrzony.

Kol.  Karol  Wagner  zaproponował,  aby  zorganizować  charytatywny  mecz  piłki  nożnej  przed
sezonem lotowym. Dyskutowano ile byłoby chętnych do pomocy przy tym wydarzenia i czy sens je
organizować.

Kol.  Robert  Brandt  zaproponował  również  tak  zwany  fundusz  okolicznościowy  na  wypadek
pogrzebu, tak aby składki pokryły zakup wieńca. Dyskutowano, czy nie powinno się zostawić tego
w gestii Zarządu i ewentualne zakupy wieńców opłacać z pieniędzy funduszu gospodarczego.

Ad. 21
Na  zakończenie  Przewodniczący  podziękował  wszystkim  za  udział  i  sprawne  przeprowadzenie
zebrania. Na tym zebranie zostało zakończone.

            Protokołował: 
                                                           ……………………………….

  Przewodniczący:
  ……………………………….
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